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دیدگـاه

گفت وگو

  کوتاه
فارس: معاون وزارت ورزش و جوانان از تلاش این وزارتخانه 
براى حضور تماشاگران در بازى پرسپولیس و النصر خبر داد. 
سید محمد پولادگر درخصوص کمک وزارت ورزش براى با 
تماشاگر برگزار شدن بازى پرسپولیس و النصر عربستان، اظهار 
داشت: امیدواریم این اتفاق بیفتد و همه تلاش مى کنیم چنین 
اتفاقى رخ بدهد. قطعا بهترین شکل برگزارى بازى این است که 
تماشاگران هم حضور داشته باشند. وى درمورد آخرین وضعیت 
ورزشگاه آزادى براى میزبانى از این مسابقه، عنوان کرد: اطلاع 
دقیقى ندارم اما مى دانم همه در تلاش هستند مشکلات برطرف 
شود. معاون وزارت ورزش و جوانان در پاسخ به این سوال که 
گفته مى شود پس از بازى هاى آسیایى از این وزارتخانه جدا 
خواهد شد و به کمیته ملى المپیک مى رود، گفت: اولین بار 

است این حرف را مى شنوم. 

بیــن المــلل
 روبرت لواندوفسکى بدون شک سرشناس ترین و مهم ترین 
بازیکن حال حاضر تیم ملى فوتبال لهستان هست و تا زمانى که 
بازنشسته شود هم مهم ترین بازیکن این تیم خواهد بود. در حال 
حاضر اما مقامات فدراسیون فوتبال لهستان دل خوشى از ستاره 
 «Meczyki» 35 ساله شان ندارد. طبق خبرى که توسط نشریه
لهستان منتشر شده، دلخورى مقامات فدراسیون فوتبال اسپانیا 
از لواندوفسکى بابت پولى است که آنها مدعى اند ستاره بارسلونا 
به فدراسیون بدهکار است. رسانه لهستانى نوشته است که 
در مدت حضور تیم ملى لهستان در جام جهانى 2022 قطر، 
لواندوفسکى تمام اعضاى تیم را به یک وعده شام در رستوران 
نصرت - همان آشپزى که پس از فینال جام جهانى با ورود بدون 
مجوزش به زمین بازى و عکس گرفتن کنار ستاره ها آرژانتین 
جنجال ساز شد – دعوت مى کند اما پس از برگزارى این ضیافت 
پرهزینه، از پرداخت صورتحساب خوددارى کرده و آن را گردن 
فدراسیون فوتبال لهستان انداخته است. بلافاصله پس از انتشار 
این خبر، توماژ زاویسلاك، بهترین دوست و یکى از نزدیک ترین 
افراد به لواندوفسکى، قویاً این موضوع را تکذیب کرد و آن را 
حمله اى هدفمندانه به ستاره سابق بایرن مونیخ دانست. او گفت: 
شایعه اى شنیده ام مبنى بر اینکه فدراسیون فوتبال لهستان 
درست قبل از مهم ترین بازى مقدماتى تیم ملى (یورو 2024) 
حمله اى بى منطق را به روبرت انجام داده است. عجب تصادفى! 
هرچند این شایعه هم مثل دیگر 
شایعات بویى از واقعیت نبرده است. 
واقعیت این است که روبرت پول 
شام را به صورت خصوصى پرداخت 
کرده و هرگز منتظر بازگشت 
این وجه به حسابش 
از سوى فدراسیون 
فوتبال لهستان 
نبوده است. 

رحمان عموزاد: از حضور همه 
مدعیان در بلگراد خوشحالم 

ایسنا: رحمان عموزاد در گفت وگو با ایسنا، 
درباره آخرین شرایط خود در آستانه اعزام 
به مسابقات قهرمانى جهان 2023 در بلگراد 
صربستان، اظهار کرد: کمتر از یک هفته دیگر 
رقابت هاى قهرمانى جهان آغاز مى شود و همه 
منتظر حضور در این رقابت ها هستیم. در 
ماه هاى اخیر 7 یا 8 اردو را پشت سر گذاشتیم 
و همه با تمام وجود تمرین کردیم و از جان 
مایه گذاشتیم تا در بهترین شرایط عازم این 
مسابقات شویم. امیدوارم در نهایت همه بچه ها 
مدال بگیرند و تیم ملى کشتى آزاد قهرمان 
جهان شود تا بتوانیم دل مردم ایران را شاد 
کنیم. خدا را شکر همه چیز خوب است و از نظر 

روحى و بدنى در شرایط خوبى هستم. 

خارج ازمستطیل سبز

شاگردان مورایس مهمان بریکس 
کاپ شدند

از تیم فوتبال سپاهان به  عنوان نماینده ایران 
براى حضور در اولین دوره بریکس کاپ همراه 6

کشور دیگر دعوت شد. نخستین دوره بریکس 
کاپ در قالب اتحادیه بریکس که جمهورى 
اسلامى ایران در ارتباطات سیاسى خود اخیرا 
به آن پیوسته، با حضور 7 کشور جهان برگزار 
خواهد شد. تیم فوتبال سپاهان به این تورنمنت 
با میزبانى قطر از 1 تا 10 فوریه 2024 دعوت 
شده است. سپاهان ایران، زنیت روسیه، نماینده 
بزریل، نماینده، چین، نماینده آفریقاى جنوبى، 
نماینده هند و نماینده قطر براى این تورنمنت 
دعوت شده است به گزارش ایسنا، ایده ایجاد 
گروه بریکس با تفاهم 4 قدرت اقتصادى در حال 
ظهور جهان شامل برزیل، روسیه، چین و هند 
در اواسط دهه 1990 میلادى شکل گرفت. 
سابقه شکل گیرى این گروه به حضور 4 عضو 
موسس، به سال 2001 باز مى گردد و نهایتاً 
«گروه بریک» در 16 ژوئن 2009 رسماً تاسیس 
شد. آفریقاى جنوبى نیز در 21 سپتامبر 2010

به این گروه اضافه شد و نام آن پس از پیوستن 
این کشور از «بریک» به «بریکس» تغییر یافت. 

خبـــــر

تغییر نسل به یکباره انجام نمى شود 

 با آمدن امیر قلعه نویى به جاى کارلوس کى روش، سرمربى 
تیم ملى نیاز دارد تا با انجام بازى هاى تدارکاتى به نقاط ضعف 
و قوت تیمش پى ببرد. بعد از دو بازى با روسیه و کاستاریکا، در 
تورنمنت کافا حاضر شدیم که تنها بازى با ازبکستان به دردبخور 
بود. در این میان بازى با بلغارستان محک جدیدى بود. تیمى از 
بلوك شرق اروپا که فوتبالى فیزیکى و قدرتى ارائه مى کند اما 
بچه هاى ما توانستند مقابل این حریف بایستند و برنده از زمین 
بیرون بیایند. تمام تفکرات قلعه نویى این بود تا بتوانیم از کناره ها 
و غفلت حریف استفاده کنیم و محمد محبى به عنوان مهاجم 
هدف بتواند از توپ هاى آخر استفاده کند که این اتفاق افتاد. ما 
بعد از اینکه روى اشتباه مدافع حریف به گل برترى رسیدیم 
به کارهاى تدافعى هدفمند روى آوردیم و به دنبال استفاده از 
ضدحملات بودیم. البته طبیعى بود که هماهنگى لازم میان 
بازیکنان ما شکل نگیرد و به رغم تلاش هایى که براى انجام 
کارهاى ترکیبى انجام دادیم اما به گل دوم نرسیدیم. با ادامه 
دار بودن بازى هاى تدارکاتى مى توانیم شاهد هماهنگى بیشتر 
بازیکنان تیم ملى در بخش هجومى باشیم. فرصت کوتاهى که 
در تمرینات وجود دارد کار را سخت مى کند و با توجه به اینکه 
بازیکنان ملى پوش ما بیشتر لژیونر هستند مى توان این انتظار را 
داشت که در جام ملت ها شاهد هماهنگى و انسجام بیشترى از 
آنها باشیم. تغییر نسل با توجه به شرایطى که ما در ایران داریم 
یکدفعه شدنى نیست. باید ذره ذره نفرات جدید را به تیم ملى 
تزریق کنیم. مربى خارجى هم مى آمد به همین نفرات باتجربه 
و لژیونر اعتماد مى کرد. امیر قلعه نویى همان طور که گفت 
با یک شیب ملایم و آهسته آهسته به دنبال تغییر است و در 
همین فیفادى هم محمد دانشگر و علیرضا علیزاده دعوت 
شدند. در اردوهاى قبلى هم نفراتى مانند حسین پورحمیدى 
و صالح حردانى دعوت شدند. اگر پوست اندازى کاملى صورت 
بگیرد متضرر خواهیم شد. سرمربى تیم ملى به این امر واقف 
است و بعد از جام ملت هاى آسیا مى شود به صورت کامل این 
پوست اندازى را انجام داد. از سویى فراموش نکنیم بازیکنان 
جوان مستعد آنچنان به تیم ملى معرفى نکردیم و هیچ کدام از 
آنها بازیکنان فیکس نیستند. نفراتى چون احسان حاج صفى 
هم کماکان در پست هاى تخصصى خود خوب بازى مى کنند و 
جانشینى بهتر از آنها نداریم. به نظرم کادرفنى امیر قلعه نویى با 
اضافه شدن خداداد عزیزى و هومن افاضلى کامل شده است و با 
وجود مربى ایتالیایى و چند مربى دیگر در بخش هاى مختلف، 
قاعدتاً نیاز به مربى دیگرى ندارد. فوتبال ما از لحاظ زیرساختى و 
سخت افزارى دچار نواقصى است در حالى که ژاپن و کره جنوبى 
چنین مشکلى ندارند و در خصوص سرمربى هم تفاوت هایى 
وجود دارد. برخى از رقباى اصلى ما سرمربى خارجى دارند و 
برخى ندارند ولى از لحاظ ساختارى از ما جلوتر هستند. امیر 
قلعه نویى کادرفنى خوبى جمع کرده و طبیعى است محتاط تر 
عمل کند چون بازیکن مستعد جوان کم داریم و همانند دهه 80

و اوایل 90 نیست که بازیکنان خوبى در رده امید و جوان داشته 
باشیم تا سرمربى تیم بزرگسالان بتواند به آنها میدان دهد. 

ستار همدانى کارشناس فوتبال و پیشکسوت 
تیم فوتبال استقلال در خصوص برگزارى دربى 
102 و البته وضعیت تیم ملى فوتبال صحبت 

کرد. 
  دربى 102 در پیش است و قرار بود که 
این بازى در قطر برگزار شود، اما خیلى زود 
کنسل شد، شما با برگزارى بازى در این 

کشور موافق هستید؟
از نظر من برگزارى بازى دربى در قطر یکسرى 
معایب دارد و یکسرى محاسن. یکى از مزایاى 
این کار درآمدزایى است براى هر دو باشگاه اما 
عیب بزرگ این است که هواداران دو آتشه دو 
تیم را که اکثراً بضاعت مالى خوبى هم ندارند 
از حضور در استادیوم و تماشاى بازى تیم شان 
محروم مى کنیم. در کل موافق برگزارى دربى 

در قطر نیستم. 
  اما عده اى معتقد هستند ال کلاسیکو 
هم در کشور آمریکا برگزار شد و خیلى هم 

خوب بود. 
برنامه ریزى آنها را با فوتبال ما مقایسه نکنید. 
ما قطعاً نمى توانیم مثل آنها رفتار کنیم و به نظرم 
معایب این کار براى فوتبال ما بیشتر از محاسن 

آن است. 
  بازى تدارکاتى تیم ملى در بلغارستان 
مقابل تیم ملى این کشور برگزار شد و 
تیم ملى توانست بلغارستان را شکست 
دهد، نظر شما در خصوص بازى تیم ملى 

چیست؟
به نظرم تیم ملى خیلى خوب و منسجم بازى 
کرد و من از تماشاى یک بازى بسیار جذاب 
لذت بردم. ما مى توانستیم با گل هاى بیشتر 
تیم میزبان را شکست دهیم. همیشه تیم هاى 
آقاى قلعه نویى هجومى و تماشاگرپسند بازى 

مى کنند. 
  خیلى ها بر این عقیده هستند نسل 
فعلى تیم ملى ما نسل طلایى است و ما 
باید با چنین پتانسیلى حتماً قهرمان آسیا 

شویم، نظر شما در این خصوص چیست؟
در اینکه ما در حال حاضر بهترین بازیکنان 
ملى پوش را داریم شکى نیست، اما نباید انتظارات 
را بالا ببریم. رقباى آسیایى ما مثل عربستان، 
بحرین، کره و ژاپن که بیکار ننشستند، آنها هم 
پول خرج کرده اند و هم برنامه ریزى درستى 
داشتند، پس کار آقاى قلعه نویى آسان نیست، 
اما به شخصه امیدوارم که تیم ملى قهرمان 

آسیا شود. 
  به عنوان آخرین سؤال، دربى 102 را 

چطور پیش بینى مى کنید؟
استقلال در بدترین دوران به دربى خورد. 
مشکلات روى سر این تیم آوار شده و با این همه 
مشکلات باید به مصاف پرسپولیس برود. اما 
امیدوارم استقلال بتواند در این بازى برنده شود. 
اگر استقلال برنده شود قطعاً خیلى از مشکلات 
تحت تأثیر این اتفاق از بین مى رود اما اگر نتیجه 
نگیرد مشکلات چندین برابر خودش را نشان 

مى دهد. 

سید مهدى سید صالحى 
 کارشناس فوتبال 

ستار همدانى: 
انتظارات 

از تیم ملى نباید
 بالا باشد

گوندوگان پیش از شروع بازى 
دوستانه آلمان و ژاپن جایزه 
بهترین بازیکن سال فوتبال 
آلمان را از نماینده فدارسیون 
فوتبال این کشور دریافت 
کرد و سپس به عنوان یکى 
از 11 بازیکن حاضر در ترکیب 
اصلى در زمین مسابقه حاضر 

 . شد

شاگردان رضا عنایتى صبح 
دیروز در هتل محل اقامت 
خود در تاشکند ازبکستان 
تمرین ریکاورى با وزنه را 
با روحیه بالایى پشت سر 
گذاشتند تا کارشان را براى 
شروع بازى حساس برابر 
تیم میزبان آغاز کنند و وارد 
دور جدید تمرینات شوند. 

عربستان  تیم ملى  سرمربى 
پابه پاى بازیکنانش در تمرینات 
مى دود. تیم ملى عربستان در 
نیوکاسل انگلیس اردو زده و خود 
را براى مسابقات جام ملت هاى 
آماده مى کند.   2023 آسیا 
تیم ملى عربستان در نخستین 
1 دیدار تدارکاتى با نتیجه -3

مقابل کاستاریکا شکست خورد. 

ت
شــ

س نو
عک

︀ز﹊﹟ر﹊︀وری  ︋﹟︣︐  ︋  ﹟︣﹝︑        

واعظى دروازه بان پیشین پرسپولیس: 

چطور اطمینان داشتید بیرانوند در تمام بازى ها حضور دارد؟!
دروازه بان پیشین پرسپولیس با بیان اینکه 
کادرفنى مقصر مشکلات کنونى در خط 
دروازه این تیم است گفت که غیبت بیرانوند، 
کار تاکتیکى سرخپوشان را هم دچار خلل 
مى کند. مهدى واعظى در گفت و گو با تسنیم 
درباره مصدومیت علیرضا بیرانوند و غیبت او 
در دیدار پرسپولیس مقابل النصر عربستان 
اظهار داشت: پرسپولیس در بخش دروازه بان 
و خط حمله اشکال دارد و متأسفانه نفرات 
جانشین ندارد. با مصدومیت بیرانوند شوکى 
عجیب به پرسپولیس وارد شد. شاید لیگ را 
بتوان مدیریت کرد ولى در آسیا هر لغزشى 
به معناى عدم صعود به مرحله بعد است. 
وى ادامه داد: با این شرایط اولویت جذب 

بازیکن از خط حمله به خط دروازه رفت. 
زمان نقل و انتقالات هم تمام شده و فقط 
دروازه بان آزاد مى توانند جذب کنند و عبور 
از این گذر سخت است. دروازه بان پیشین 
پرسپولیس تصریح کرد: با توجه به اینکه کار 
تاکتیکى پرسپولیس از خط دروازه شروع 
مى شد، پرسپولیس در این بعُد هم به مشکل 
مى خورد، چون عملاً بخشى از بازى سازى 
تیم گل محمدى با بیرانوند بود. با این تفاسیر 
این تیم مشکلاتى خواهد داشت. نه اینکه 
دروازه بانان جوان ما آینده نداشته باشند، 
آنها هم خوب هستند ولى تجربه کافى براى 
بازى هاى آسیایى را ندارند. «جدایى احمد 
گوهرى در شرایطى که پرسپولیس دروازه بان 

دوم نداشت با انتقاد هواداران مواجه شده 
است؛ در این ماجرا کادرفنى مقصر است یا 
باشگاه؟» واعظى در پاسخ به این سؤال گفت: 
شاید شرایط دروازه بان هایى که از پایه اضافه 
شدند نزدیک به گوهرى بودند که او از لیست 
خارج شده، ولى باید یک دروازه بان بهتر از 
گوهرى جذب مى شد. وقتى دروازه بان اول 
را دارید، باید دروازه بان دوم خوب هم جذب 
کنید و سپس گلر سوم و چهارم را به تیم هاى 
پایه اختصاص دهید. این یک اصل در همه 
تیم هاى دنیا است. همان اول اقداماتى انجام 
شد، ولى نمى دانم چرا اطمینان داشتند که 
بیرانوند تمام بازى ها حضور خواهد داشت. این 
قسمت مربوط به بخش فنى است و کادرفنى 

باید به آن فکر مى کرد. همان طور که در خط 
حمله درخواست جذب بازیکن داشتند و 
مدیریت نتوانست کارى کند و باشگاه مقصر 
است، در بخش دروازه بان هم کادرفنى باید 
تمهیداتى مى اندیشید. وى درباره شرایط 
کلى پرسپولیس براى رویارویى با النصر پرُ 
ستاره گفت: پرسپولیس بار فنى خیلى خوبى 
دارد و در خط دفاع و هافبک مشکلى ندارد 
و با بهره گیرى از وینگرها، سرعت خوبى به 
بازى مى دهد. اگر بیرانوند حضور داشت تا 
خط حمله مشکلى نداشتیم، اما با توجه به 
کُندى مدافعان عربستانى، بازیکنانى که پشت 
آنها فرار کند را نداریم. در این زمینه باید به 

وینگرها براى گلزنى خوشبین باشیم. 

 آرمان ملى- حسین ردکا: در حالى که تیم ملى فوتبال 
کشورمان مقابل بلغارستان به میدان رفته، ژاپن از مدعیان 
اصلى قهرمانى آسیا موفق شد آلمان را در شهر ولفسبورگ 

متحمل شکست سنگین کند. 
صحبت سرمربى ژاپنى

موریاسو بل بعد از دیدار ژاپن و آلمان به خبرنگاران 
گفت: آلمان هم چنان در بین بهترین هاى جهان است. 
نباید به نتایج این تیم توجه کرد. آلمان تیم قدرى است و 
هم چنان تیم بزرگ و قابل احترامى است. البته ما مى خواهیم 
آلمان را شکست دهیم، این هدف اصلى ماست. بسیارى از 
ژاپنى ها در بوندسلیگا بازى مى کنند. هر بازیکنى در آن جا 
چیزى یاد گرفته است و خوشحالیم که بازیکنان زیادى در 
بوندسلیگا داریم. سرمربى تیم ملى ژاپن در بخش دیگرى از 
صحبت هایش افزود: ما همیشه در هفت جام جهانى گذشته 
حضور داشته ایم اما کشورهاى دیگر بسیار قوى تر هستند. 

باید بتوانیم فاصله خود را با بهترین تیم هاى دنیا کم کنیم. 
برد ژاپن 

در چارچوب دیدارهاى دوستانه ملى، شنبه شب گذشته 
در ورزشگاه فولکس واگن شهر ولفسبورگ آلمان، تیم هاى 
ملى آلمان و ژاپن برابر یکدیگر قرار گرفتند که این بازى 
را مهمان آسیایى با نتیجه 4 بر یک به سود خود به پایان 
رساند. اولین گل بازى توسط جونیا ایتو در دقیقه 11 براى 
ژاپنى ها رقم خورد. لروى سانه در دقیقه 19 گل خورده را 
براى ژرمن ها جبران کرد، اما در ادامه باز هم این سامورایى 
آبى بود که به گل رسید و آیاسه یوئدا در دقیقه 22 دروازه 
میزبان یورو 2024 را باز کرد. تلاش هاى آلمانى ها براى فرار 
از شکست نه تنها فایده نداشت بلکه این تیم دو گل دیگر 
هم دریافت کرد. این  گل ها در دقایق 90 و 2+90 به ترتیب 
توسط تاکوما آسانو و آئو تاناکا به ثمر رسیدند. به این ترتیب 
ژاپنى ها که سال گذشته در جام جهانى 2022 آلمان را در 
صعود به مراحل حذفى ناکام گذاشته بودند، یک بار دیگر این 
تیم را شکست دادند، البته این بار سنگین تر و با نمایشى بهتر. 

صحبت سرمربى 
فلیک پس از شکست در مصاحبه اى گفت: «ما و کادر 

مربیگرى در حال تلاش براى درست کردن همه چیز 
هستیم. فکر مى کنم خوب کار مى کنیم و من مربى مناسبى 
هستم. فلیک در پاسخ به سوالى درباره شکست و مشکلات 
تیم به طور کلى توضیح داد: «ما واقعا ناامید شدیم. باید 
اعتراف کنیم که ژاپن تیم خوبى است. ما در حال حاضر ابزار 
لازم براى شکست دادن چنین دفاعى را نداریم. تیم ما بارها 
و بارها تلاش کرد، سپس اشتباهات فردى رخ داد که ژاپن 
از آنها استفاده کرد و شایسته چنین برد بزرگى بود. ما در 
موقعیتى نبودیم که بتوانیم چنین تیمى را شکست دهیم. 
آنها اصول اولیه درستى دارند. ما در فوتبال آلمان باید از خواب 
بیدار شویم. واضح است که ناامیدى بسیار زیادى وجود دارد و 
ما نیز ناامید هستیم. ما مشکلات مختلفى داریم که باید آن ها 
را برطرف کنیم. حالا مقصر پیدا کردن کمکى نمى کند. واقعا 
ضربه  بزرگى به سرمان خورده است. حالا باید خودمان را 

تکان دهیم و مقابل فرانسه بهتر عمل کنیم. 
واکنش ژرمن ها 

اولین واکنش بعد از شکست سنگین ژرمن ها مقابل ژاپن 
سهم ماتئوس بود و اسطوره فوتبال آلمان به انتقاد از فلیک 
پرداخت. ماتئوس گفت که نمى داند آیا هانسى فلیک مرد 
مناسبى براى ادامه این کار به عنوان سرمربى آلمان پس 
از شکست شنبه شب گذشته مقابل ژاپن است. این یک 
شکست بزرگ دیگر براى تیمى است که در حال نجات 
خودش است. سوالات در مورد توانایى فلیک در حالى افزایش 
مى یابد که خروج شرم آور آلمان از مرحله گروهى جام جهانى 
که با عملکرد ضعیفى همراه بود هنوز از یادها فراموش نشده 
RTL است. ماتئوس پس از شکست شنبه شب گذشته به

گفت: «چیز زیادى به نفع هانسى فلیک باقى نمانده است. 
من شک دارم که بتوانید بعد از این او را نگه دارید. بدترین چیز 
این است که نتیجه خوب بود. ژاپنى ها سه یا چهار موقعیت 
خیلى خوب دیگر داشتند که تراشتگن در برابر آن ها مقاومت 
کرد. «من این احساس را دارم که تیم متحد و یکدل نیست، 
حداقل شما این را در زمین نمى بینید. انتقادات در آلمان از 
فلیک بسیار زیاد شده و سرمربى آلمانى در آستانه از دست 
دادن شغل خود است و او محکوم به پیروزى برابر فرانسه در 

بازى بعدى است. رودى فولر، مدیر ورزشى تیم ملى فوتبال 
آلمان هم بعد از این شکست سنگین گفت: ما تصمیمات 
عجولانه نخواهیم گرفت. ما از این شکست در شوك هستیم. 

شکست دردناکى بود. باید خود را دوباره بیابیم. 
بازى هاى ایران!

در حالى تیم ملى ژاپن مقابل تیم هاى مطرح جهان به 
میدان مى رود که تیم ملى کشورمان حریفان مطرحى در 
دیدارهاى دوستانه ندارد! همایون شاهرخى مربى پیشین 
تیم ملى فوتبال همچنین درباره بازى هاى دوستانه تیم ملى با 
تیم هاى بلغارستان و آنگولا تصریح کرد: تیم ملى دو روز است 
که شکل گرفته و هنوز کار تیمى انجام نداده و تنها هماهنگى 
کوتاهى بین بازیکنان داخلى و خارجى ایجاد شده است. تنها 
از طریق بازى هاى دوستانه است که ارتباطات روانى بین 
بازیکنان و کادر فنى ایجاد مى شود تا با خصوصیات هم بیشتر 
آشنا شوند. البته یک یا دو بازى دوستانه براى تیم ملى کافى 
نیست و نیاز به برنامه ریزى درازمدت و کار مداوم دارد. بازى 
با این دو تیم مثل فردى مى ماند که وقتى به بازار مى رود براى 
خرید به جیبش نگاه مى کند تا به ازاى جیبش خرید کند، در 
نتیجه با توجه به مشکلات و تحریم هایى که وجود دارد این 
دو تیم براى انجام بازى دوستانه با تیم ملى انتخاب شده اند 
که هیچ سنخیتى با فوتبال آسیا ندارند؛ یکى براى اروپاى 
شرقى و دیگرى براى آفریقاست اما طبق ضربالمثل معروف 
که مى گوید «کاچى به از هیچى» است. مرتضى فنونى زاده 
پیشکسوت فوتبال درباره اینکه بازى دوستانه تیم ملى 
ایران برابر تیم ملى بلغارستان را چطور دیده است، گفت: 
بازى با یک تیم درجه 2 اروپا بود. بلغارستان همانند تیم 20
سال پیش نبود که بازیکنان زبده اى داشت و مقام چهارم 
جام جهانى 94 آمریکا را کسب کرد. اگر دفاع بلغارستان 
اشتباه نمى کرد شاید گل هم نمى زدیم. البته امکان داشت به 
گل هاى بیشترى دست یابیم، اما بازیکنان بى دقتى کردند. 
اصلا به نظرم ما با یک تیم باشگاهى بازى مى کردیم بهتر از 
بلغارستان بود، چون این تیم حرفى براى گفتن نداشت. این 
بازى هاى دوستانه هیچ کمکى به ما نمى کند و فقط تعداد 

بازى هاى ملى و گل هاى زده بازیکنان بالا مى رود. 

غلامحسین پیروانى سرمربى اسبق تیم ملى امید ایران، 
در خصوص وضعیت تیم ملى امید و البته شرایط قلعه نویى و 

شاگردانش صحبت کرد. 
شرایط تیم ملى امید 

غلامحسین پیروانى در گفت وگو با فارس، در مورد شرایط 
تیم امید در مسابقات جام ملت هاى آسیا زیر 23 سال اظهار 
داشت: با دو برد خوب مقابل هنگ کنگ و افغانستان شرایط 
تیم از نظر روحى مناسب است و اکنون براى صعود همه چیز 
دست خودمان است و باید ازبکستان را شکست بدهیم. البته 
بردن میزبان در خانه کار سختى است و بازى ساده اى در پیش 
نخواهیم داشت. مهم ترین ویژگى تیم امید در این دوره همکارى 
باشگاه هاست. خوشبختانه باشگاه ها بازیکنان خود را در اختیار 

تیم امید قرار مى دهند. 
تفاوت شرایط؟

وى افزود: زمانى که من سرمربى تیم امید بودم حتى 
نتوانستیم خلیل زاده و بختیار رحمانى را در اختیار بگیریم دو 
بازیکن بسیار کلیدى که اگر باشگاه آنها را به تیم امید مى داد 
قطعا مى توانستیم موفق شویم. خوشحالم که اکنون شرایط 

فرق کرده است با این حال بازى با ازبکستان خیلى مسابقه 
دشوارى خواهد بود. 
طلسم شکنى؟

سرمربى اسبق تیم امید در مورد اینکه مى توانیم این مرتبه 
طلسم صعود نکردن به المپیک را بشکنیم، گفت: براى شکستن 
این طلسم و رسیدن به موفقیت همه باید به خوبى از تیم حمایت 
کنند. زمان ما مشخص نبود که صاحب تیم امید فوتبال چه 
کسى است؟ کمیته المپیک یا فدراسیون فوتبال؟ در آن زمان 
گفته مى شد تعامل بین فدراسیون و کمیته المپیک وجود دارد 
اما چنین چیزى نبود. اگر این مرتبه همه مسئولان دست به دست 

هم بدهند و تعامل خوبى داشته باشند مى توانیم موفق شویم. 
شرایط تیم ملى 

پیروانى در مورد شرایط تیم ملى گفت: بازى ایران و 
بلغارستان را دیدم در این مسابقه تیم ملى در کار دفاعى 
خوب بود و خیلى خوب توپ را از حریف مى گرفتیم. حتى 
مى توانستیم دو گل دیگر هم به بلغارستان بزنیم اما به نظرم در 
جام ملت ها حریفان سرسخت ترى نسبت به بلغارستان پیش رو 
داریم. استرالیا، کره جنوبى، ژاپن، عربستان وحتى قطر و امارات 

تیم ها خوبى هستند. به نظرم قلعه نویى باید از فدراسیون 
بخواهد که با تیم هاى قدرتمندترى بازى تدارکاتى برگزار کند 
تا تیم ملى زیر فشار نقاط ضعف و قوتش بهتر مشخص شود. بازى 
با آنگولا هم یک بازى تدارکاتى است اما نیاز داریم که با تیم هاى 

قدرتمند بازى کنیم. 
موفقیت در جام ملت ها 

مربى اسبق تیم امید ایران در خصوص اینکه موفقیت در جام 
ملت ها یعنى قهرمانى یا رسیدن به نیمه نهایى، گفت: ما با کى 
روش به یک چهارم نهایى جام ملت ها صعود کردیم اما آیا موفق 
بودیم؟ با او هم نتوانستیم قهرمان شویم اما من آرزو مى کنم 
تیم ملى با مربى ایرانى به قهرمانى و موفقیت برسد تا مدام حرف 

مربیان خارجى مثل کى روش در فوتبال ما نباشد. 
انتقادات

وى در مورد اینکه برخى از تیم ملى انتقاد مى کنند که پیر 
است و میانگین سنى بالاى 30 سال دارد، گفت: مگر قلعه نویى 
مى تواند یک شبه تیم ملى را جوان کند؟! تغییر نسل در تیم ملى 
باید خرد خرد انجام شود و این مساله به زمان نیاز دارد. بازیکنان 

دانه دانه باید تغییر کنند نه یک شبه و یک دفعه. 

پیروانى: آرزو مى کنم قهرمان شویم تا حرف امثال کى روش نباشد! 

حمله اى بى منطق را به روبرت انجام داده است. عجب تصادفى! 
هرچند این شایعه هم مثل دیگر 
شایعات بویى از واقعیت نبرده است. 
واقعیت این است که روبرت پول 
شام را به صورت خصوصى پرداخت 
کرده و هرگز منتظر بازگشت 
این وجه به حسابش 
از سوى فدراسیون 
فوتبال لهستان 
نبوده است. 

وضعیت متفاوت مدعیان 
قهرمانى جام ملت هاى آسیا 
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a r m a n m e l i . i r

تغییر نسل به یکباره انجام نمى شود 

 با آمدن امیر قلعه نویى به جاى کارلوس کى روش، سرمربى 
تیم ملى نیاز دارد تا با انجام بازى هاى تدارکاتى به نقاط ضعف 
و قوت تیمش پى ببرد. بعد از دو بازى با روسیه و کاستاریکا، در 
تورنمنت کافا حاضر شدیم که تنها بازى با ازبکستان به دردبخور 
بود. در این میان بازى با بلغارستان محک جدیدى بود. تیمى از 
بلوك شرق اروپا که فوتبالى فیزیکى و قدرتى ارائه مى کند اما 
بچه هاى ما توانستند مقابل این حریف بایستند و برنده از زمین 
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